
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 9. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 69
Ministeren bedes fremsende en liste over antal gymnasier, der underviser på
engelsk og oplyse hvilke fag, det drejer sig om. Det ønskes desuden oplyst,
hvor mange elever, der bliver undervist på engelsk og hvilke begrundelser
gymnasierne har lagt til grund (og derved fået godkendelse fra ministeriet) for,
at undervisningen skal foregå på engelsk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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